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Rada Miejska w Mrozach 

Sesja - Radni 

Protokół nr IX/2025 

IX nadzwyczajna Sesja Rady Miejskiej w Mrozach w dniu 28 stycznia 2025 r.  
 

Obrady rozpoczęto 28 stycznia 2025 r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:34 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków Rady Miejskiej w Mrozach. Lista obecności 

Radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Obecni: 

1. Mateusz Kazimierski (nieobecny) 
2. Radosław Krążała 

3. Marek Rudka 
4. Anna Rudnik 
5. Waldemar Rutka 

6. Mirosława Sekular 
7. Karol Sęktas 

8. Halina Skorys 
9. Tadeusz Standziak 
10. Adam Świątek 

11. Teresa Tkaczyk 
12. Rafał Walentek 

13. Jolanta Wągrodzka-Malczewska 
14. Sławomir Włodarek 

15. Mariusz Zawadzki 

W Sesji Rady Miejskiej uczestniczyli: 
 
- Pan Dariusz Jaszczuk  - Burmistrz Mrozów 

- Pani Luiza Kowalczyk  - Zastępca Burmistrza 
- Pani Magdalena Sulich  - Sekretarz Gminy   

- Pani Beata Wiącek   - Skarbnik Gminy 
- Pani Kinga Kruk - Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Komunalnej 

i Gospodarki Gruntami w UMiG Mrozy 

- Pani Marta Prusińska - Dyrektor Zespołu Szkół w Mrozach 

1. Otwarcie Sesji. 
 

Przewodniczący Rady otworzył IX Sesję Rady Miejskiej w Mrozach. Powitał obecnych na 
posiedzeniu i zauważył, że zaistniała potrzeba zwołania Sesji nadzwyczajnej.   

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

Przewodniczący odczytał proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie złożenia wniosku do Ministra Spraw Wewnętrznych  

i Administracji o zezwolenie na utworzenie oddziału o profilu mundurowym w Liceum 
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Ogólnokształcącym im. Adama Mickiewicza w Mrozach oraz zobowiązania do ponoszenia 

kosztów kształcenia w tym oddziale. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w Dziennym Domu „Senior +” w Lipinach. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu  

Rewitalizacji Gminy Mrozy.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości gruntowej położonej  

w obrębie Mrozy. (dz. nr 2123/5)  

7. Zamknięcie Sesji. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) 
Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, Mirosława Sekular, Halina 

Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta 
Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz Zawadzki 
NIEOBECNI (2) Mateusz Kazimierski, Karol Sęktas (dołączył do posiedzenia o godz. 15.05) 
 
3. Podjęcie uchwały w sprawie złożenia wniosku do Ministra Spraw Wewnętrznych  
i Administracji o zezwolenie na utworzenie oddziału o profilu mundurowym w Liceum 
Ogólnokształcącym im. Adama Mickiewicza w Mrozach oraz zobowiązania do 
ponoszenia kosztów kształcenia w tym oddziale. 
 
Przewodniczący odczytał sentencję uchwały.  

Burmistrz wyjaśnił, że potrzeba zwołania Sesji nadzwyczajnej wynikła właśnie z potrzeby 
złożenia wniosku do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji. Podkreślił, że w Zespole 
Szkół od wielu lat tworzone są klasy o profilu wojskowym i policyjnym, a teraz pojawiła się 
możliwość dofinansowania do utworzenia takiej klasy. Burmistrz wyjaśnił, że dotychczas 

wszelkie koszty ponosił organ prowadzący. Zauważył, że konieczne do złożenia wniosku jest 
wyrażenie zgody organu i podjęcie uchwały organu stanowiącego.  

Dyrektor Zespołu Szkół w Mrozach odniosła się do możliwości, jakie przyniosłoby 
pozytywne rozpatrzenie złożonego wniosku, w tym m.in.: doposażenie klas mundurowych  
w sprzęt, wsparcie budowy toru przeszkód, a także finansowe odciążenie organu 

prowadzącego.  

Przewodniczący zapytał, ile jest takich szkół jak nasza, prowadzących klasy o takich 
specjalnościach? Dyrektor Zespołu Szkół odniosła się w odpowiedzi do placówek w powiecie 
mińskim, gdzie poza Zespołem Szkół w Mrozach takie klasy prowadzone są jeszcze  

w Zespole Szkół w Mińsku Mazowieckim oraz w Zespole Szkół Ponadpodstawowych  
w Sulejówku.  

Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania w temacie procedowanej uchwały? 
Pytań nie było.  
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie złożenia wniosku do Ministra Spraw Wewnętrznych  
i Administracji o zezwolenie na utworzenie oddziału o profilu mundurowym w Liceum 

Ogólnokształcącym im. Adama Mickiewicza w Mrozach oraz zobowiązania do ponoszenia 
kosztów kształcenia w tym oddziale.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (14) 

Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, Mirosława Sekular, Karol 
Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa Tkaczyk, Rafał Walentek, 
Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz Zawadzki 

NIEOBECNI (1) Mateusz Kazimierski 
 

Uchwała Nr IX/121/2025 stanowi zał. nr 2 do protokołu. 
 
4. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 
w Dziennym Domu „Senior +” w Lipinach.  
 

Burmistrz wyjaśnił, że uchwała o tej samej treści została podjęta na poprzedniej sesji.  
W uprzednio procedowanej uchwale został wprowadzony zapis o ryczałcie przy naliczaniu 

odpłatności za pobyt w Dziennym Domu „Senior+”, który poza uproszczeniem naliczania 
odpłatności, miał dodatkowo dyscyplinować uczestników. Burmistrz poinformował, że Nadzór 
Prawny Wojewody stwierdził, że nie może być w tej uchwale zapisu o ryczałcie przy 

naliczaniu odpłatności, a musi zostać naliczona faktyczna opłata uzależniona od ilości 
obecności uczestnika. 

Radny Adam Świątek zapytał, czy nie można by się w tej kwestii spierać z nadzorem? 
Burmistrz odpowiedział, że jeśli nie podejmiemy uchwały o zmienionej treści, Wojewoda 
może nam ją uchylić w trybie procedury nadzorczej. Burmistrz wyjaśnił, że wydane zostały 
orzeczenia sądowe wskazujące, by w tego typu uchwałach nie wprowadzać ryczałtu przy 

naliczaniu odpłatności dla uczestników Dziennego Domu „Senior+”. Zastępca Burmistrza 
zacytowała wyrok Sądu w Szczecinie, który wskazuje, że opłata nie może być poniesiona za 

czas nieobecności.  

Radna Mirosława Sekular zapytała, ilu seniorów się zgłosiło do Dziennego Domu „Senior+” 
w Lipinach? Burmistrz odpowiedział, że nabór był na 30 uczestników. Zastępca Burmistrz 

dodała, że jeszcze 5 seniorów jest na liście rezerwowej.     
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  
w Dziennym Domu „Senior +” w Lipinach. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (14) 

Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, Mirosława Sekular, Karol 
Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa Tkaczyk, Rafał Walentek, 

Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz Zawadzki 
NIEOBECNI (1) Mateusz Kazimierski 
 

Uchwała Nr IX/122/2025 stanowi zał. nr 3 do protokołu. 
 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 
Rewitalizacji Gminy Mrozy. 
 
Przewodniczący odczytał sentencję uchwały. 

Burmistrz powiedział, że zwołana Sesja nadzwyczajna umożliwi przyspieszenie procesu 
sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji, na którym zależy nam jako gminie, by móc 

realizować projekty i aplikować z wnioskami na zadania gminne. Burmistrz dodał, że na 
sporządzeniu Gminnego Programu Rewitalizacji zależy również Szpitalowi w Rudce, który 
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chciałby złożyć wniosek, który musi spełniać warunek o posiadaniu przez gminę aktualnego 

wpisu do Rejestru Programu Rewitalizacji. 

Burmistrz zauważył, że na poprzednich sesjach były podejmowane uchwały dot. diagnozy 
oraz wyznaczenia obszarów rewitalizacji oraz obszarów zdegradowanych.    

Przewodniczący zapytał, czy są pytania do procedowanej uchwały? Pytań nie było.   

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 
Rewitalizacji Gminy Mrozy.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (14) 

Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, Mirosława Sekular, Karol 
Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa Tkaczyk, Rafał Walentek, 

Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz Zawadzki 
NIEOBECNI (1) Mateusz Kazimierski 

 
Uchwała Nr IX/123/2025 stanowi zał. nr 4 do protokołu.  
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości gruntowej 
położonej w obrębie Mrozy. (dz. nr 2123/5)  
 
Burmistrz odniósł się do potrzeby podjęcia uchwały, poinformował, że właściciele 
nieruchomości wystąpili z wnioskiem o nieodpłatne przekazanie prawa własności 

nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy Mrozy. Burmistrz wskazał położenie nieruchomości 
i poinformował, że przyjęcie nieruchomości umożliwi uporządkowanie kwestii własności 

drogi, którą gmina zarządza od 40-50 lat.  

Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi do uchwały? Pytań ani uwag nie było.  
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości gruntowej położonej w 
obrębie Mrozy. (dz. nr 2123/5)   

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) 
Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, Mirosława Sekular, Karol 
Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa Tkaczyk, Rafał Walentek, 

Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz Zawadzki 
NIEOBECNI (1) Mateusz Kazimierski 

 
Uchwała Nr IX/124/2025 stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

Przewodniczący zapytał, czy radni mają jakieś pytania lub sprawy do omówienia? 

Radna Mirosława Sekular zgłosiła, że przy połączeniu ul. Nadrzecznej i ul. Przechodniej 

załamał się chodnik. Burmistrz poinformował, że był już naprawiany, ale w związku ze 
zgłoszeniem zostanie to sprawdzone i ewentualnie ponownie poprawione.  
 

Radna Teresa Tkaczyk zapytała, czy planowane było spotkanie z mieszkańcami Dąbrowy  
w sprawie budowy kanalizacji? Burmistrz odpowiedział, że na ten moment zaplanowane było 

spotkanie w Sokolniku, a dziś odbędzie się w Woli Rafałowskiej.  
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Radny Adam Świątek zapytał, czy wiadomo, co buduje się w Jeruzalu na działce 
naprzeciwko przystanku autobusowego? Burmistrz odpowiedział, że kiedyś pytała sieć 
sklepów DINO o możliwość postawienia sklepu, ale trzeba to sprawdzić. Burmistrz dodał, że 

jeżeli jest to coś znaczącego to z pewnością trafi ta informacja do urzędu. Dodał, że  
w Miejscowym Planie Zagospodarowania Przestrzennego jest to strefa mieszkaniowa  
z dopuszczeniem usług.  

 
7. Zamknięcie Sesji. 
 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął IX nadzwyczajną 

Sesję Rady Miejskiej w Mrozach. 

  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Mrozach 

  

 

Przygotował(a): Agnieszka Bielska  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

Transmisja z sesji dostępna jest na stronie: http://mrozy.esesja.pl  
 

http://mrozy.esesja.pl/

